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What kind of world is it where children are in charge and fishes swim the skies? Where
dinner comes before lunch, but then lunch hatches and runs off to fetch
its--"uh-oh"--big, bad mama? But that's "nothing" compared to what the Emperor
discovers when he wakes up the next morning From a two-time winner of the most
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prestigious picture-book award in Britain comes an adventure in which the
extraordinary is ordinary and nothing is ever quite what it seems.

作者介绍: 

克里斯里德尔是英国杰出的插画家、儿童书作家以及《观察家报》的漫画家。他创作了
非常多深受孩子们欢迎的童书作品，他的作品获得过两次凯特格林纳威金奖，多次被评
为英国图书馆年度最佳儿童图画书。《幻境国的小国王》为他赢得了2006年雀巢儿童
书银奖，此外他创作的图书和插图还获得过多次雀巢儿童书奖银奖和铜奖。
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画风精美~梦里的衣橱怪跟追出山洞的小小龙太有爱啦~
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